
Záznam č. 2/2018 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 22. 10. 2018 

 

Přítomni: Bc. Jiří Struček, doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D., Mgr. Milena Majerová, 

JUDr. Tomáš Tesař, p. Jiří Zahradník, p. Jiří Dolejš, Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 

 

Hosté: Mgr. Lukáš Lintimer (vedoucí trenér pro sportovní přípravu SG) 

 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných členů ŠR  

 

1. Školská rada projednala a jednoznačně schválila Výroční zprávu o činnosti školy za 

školní rok 2017/18 

 

2. Školská rada projednala následující body: 

2.1. Projekt výstavby atletického tunelu  

- Pozemky pro výstavbu jsou majetkem KÚ Plzeňského kraje 

- Stavební povolení je ve fázi před vydáním  

- Dotační program pro sportovní gymnázia, ze kterého by škola mohla čerpat finance  

na jeho realizaci, ale dosud nebyl MŠMT vypsaný. Jedná se o celkovou investici 67   

mil. Kč. Z tohoto důvodu také není možné jasně určit, kdo bude zadavatelem stavby  

(SG nebo KÚ PK). 

 

2.2. Pilotní projekt zřízení sportovních tříd Prima – Kvarta  

Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala členy školské rady, že zřizovatel školy 

Plzeňský kraj souhlasí se zřízením druhé třídy Primy na SG. Školská rada hodnotí zřízení 

druhé třídy Primy na sportovním gymnáziu jako přínosné, díky snížení počtu žáků Primy 

(současná naplněnost je až 34 žáků) se zkvalitní výuka. V návaznosti je potřeba zajistit 

materiální zabezpečení, mimo jiné v podobě výstavby atletického tunelu. Školská rada děkuje 

tímto za podporu a vstřícnost Plzeňskému kraji.  

  

2.3. Stav reklamací sportovní haly, hřišť a budovy školy  

Mgr. Lukáš Lintimer informoval členy školské rady o následujících bodech: 

- Dlouhodobě neřešené reklamace ohrožují bezpečnost a zdraví žáků, zaměstnanců a 

veřejnosti 

- V současné době náprava reklamovaných bodů probíhá velmi pomalu nebo neprobíhá 

vůbec a hrozí tak, že pokud nebudou závady odstraněny včas v zákonné lhůtě, nárok 

na reklamaci zanikne 

 

 

 

Zapsala: 

Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 

24. 10. 2018 


